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Experienced Consultant and Subject Matter Expert with 15 years of expertise in Archives, 

Libraries, and Information Centers. Skilled in Research, Archiving, Cataloging, Indexing, and 

Classification. President of the Information and Knowledge Management Committee at the Arab 

Federation for Libraries and Information (AFLI) and Co-opted member of IFLA's LSN 

committee in the MENA region. Proven track record in enhancing operational efficiency and 

resource management through innovative solutions and best practices. 

 

Work Experiences: 

- Teaching at Lebanese University - Faculty of Information- University Lecturer. 

- Academic Consultant and Facilitator 

- Information and Library Consultant | Subject Matter Expert 

-  Information Specialist - Al-Hayat Newspaper 

 

عامًا في مجال   15متع بخبرة  تتفي مجال الأرشيف والمكتبات ومراكز المعلومات،    ةوخبير   ةمتمرس  ةمستشارد. فرح  

لجنة إدارة المعلومات   ةفي البحث والأرشفة والفهرسة والتصنيف. رئيس  خبيرةالأرشيف والمكتبات ومراكز المعلومات.  

والمعرفة في الاتحاد العربي للمكتبات والمعلومات وعضو مشارك في لجنة شبكة المكتبات والمعلومات التابعة للاتحاد 

ا لجمعيات  أفريقيا.  الدولي  الأوسط وشمال  الشرق  في منطقة  الكفاءة  لها  لمكتبات والمعلومات  في تعزيز  سجل حافل 

 التشغيلية وإدارة الموارد من خلال الحلول المبتكرة وأفضل الممارسات.

 

 الخبرات العملية: 

 محاضر جامعي.  -كلية المعلومات  -التدريس في الجامعة اللبنانية  -

 وميسر مستشار أكاديمي  -

 مستشار معلومات ومكتبات | خبير في مجال المعلومات  -

 جريدة الحياة  -أخصائي معلومات   -
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